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Saksmappe: 2022/72 

Saksbehandler: 
Trond Stenvik 

                                                                      

                                                                                                           Saksframlegg 
 
 

Skogmo industripark - prosjektsøknad "Testarena Skogmo" 
  
Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Formannskapet 6/22 02.02.2022 
Kommunestyre 1/22 15.02.2022 

 

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Overhalla kommune tar mottatt prosjektrapport for avsluttet prosjekt «Skogmo industripark 

2.0» (2019-2021) til orientering.  
2. Overhalla kommune deltar med en årlig støtte på kr. 300.000 i perioden 2022-2024 til 

gjennomføring av Skogmo Industripark AS sitt utviklingsprosjekt «Testarena Skogmo», i tråd 
med mottatt prosjektplan. 

 
Hjemmel for vedtaket er:  

 

Behandling i Formannskapet - 02.02.2022 

Behandlet. 

Innstilling i Formannskapet - 02.02.2022, enst.: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak vedtas. 
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Vedlegg 

 Prosjektrapport «Skogmo industripark 2.0» 2019-2021 
 Prosjektplan «Testarena Skogmo» 2022-2024 

 
 
 
Saksopplysninger 
Overhalla kommune har nå mottatt søknad fra Skogmo Industripark om medfinansiering og 
deltakelse i prosjektet «Testarena Skogmo». Dette prosjektet skal bygge videre på tidligere prosjekt 
«Skogmo Industripark 2.0». 
 
Kommunestyret vedtok i møte 23.04.2019 at kommunen skulle delta med finansiering i Skogmo 
Industripark AS (SI) sitt utviklingsprosjekt «Skogmo Industripark 2.0». Prosjektet har gått i 
treårsperioden 2019-2021 og er nå avsluttet. Kommunen har bidratt med kr. 300.000 pr år. 
Kommunedirektøren har deltatt i styringsgruppa for prosjektet. 
 
«SI 2.0»-prosjektet har hatt fire hovedområder (arbeidspakker): 
• Digitalisering 
• Sirkulærøkonomi 
• Attraktiv industriklynge 
• Samhandling SI – iNam 
 
Prosjektet ble finansiert gjennom støtte fra følgende: 

 
 
Styringsgruppe for prosjektet har vært:  

 Ole Joar Flaat – Prosjektleder og daglig leder - Skogmo Industripark 
 Ola Lauve – Prosjektleder - Skogmo Industripark 
 Per Erik Sørås – Seniorrådgiver seksjon næring - Trøndelag Fylke 

o Vara – Ola Kjelvik - Seniorrådgiver seksjon næring - Trøndelag Fylke 
 Kjetil Mørkved – Senior bedriftsrådgiver - Sparebank 1 SMN (år 2019) 
 Linda Linmo – Bedriftsrådgiver – Sparebank 1 SMN (år 2020 – 2021) 
 Trond Stenvik – Kommunedirektør Overhalla Kommune 
 Jan Ola Strandhagen – Professor Institutt for maskinteknikk og produksjon – NTNU 

o Vara – Marco Semini – Førsteamanuensis Institutt for maskinteknikk og produksjon 
– NTNU  

 
Vedlagte prosjektrapport utdyper hva som er gjort og oppnådd i «SI 2.0»-prosjektet.  
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Daglig leder Ole Joar Flaat vil også gi kommunestyret 15. februar en orientering om både «SI 2.0»-
prosjektet og om planene nå for det nye prosjektet «Testarena Skogmo». 
 
Prosjektet «Testarena Skogmo» skal danne grunnlag for flere framtidige utviklingsprosjekter med 
mål om vekstkraft for bedrifter, økt eksportverdi, attraktiv region for bo og arbeide samt en 
bærekraftsatsning for distriktet. 
 
Prosjektet «Skogmo Testarena» er inndelt i 4 hovedaktiviteter: 

1. Bærekraft (miljø) 
2. Energi 
3. Teknologi – datafangst/flyt 
4. Attraktivitet – samfunnsutvikling 

 
Disse hovedaktivitetene er nærmere utdypet og inndelt i underområder i vedlagte prosjektplan for 
«Testarena Skogmo». 
 
Prosjektet har lagt opp til en tilsvarende styringsgruppe og finansieringsmodell som i «SI 2.0»-prosjektet, 
med en samlet finansiering på 3,9 mill. kr. for perioden 2022-2024. Av dette søker man Overhalla 
kommune om å bli med på en årlig finansiering på kr. 300.000, dvs. samlet kr. 900.000 for treårsperioden. 
 
 
Vurdering 
Kommunedirektøren anser at «SI 2.0»-prosjektet har gjennomført en lang rekke aktiviteter og 
delprosjekter som er viktige for videre utvikling av bedriftene i industriparken. Næringsutvikling er i 
stor grad et nettverksarbeid, og gjennom «SI 2.0»-prosjektet har man lykkes i å skape et nært og 
godt samspill mellom de ulike aktørene som på forskjellig vis vil styrke verdiskapingen og 
sysselsettingen framover.  
 
Prosjektet har bidratt til oppbygging av et kompetansemiljø i Skogmo Industripark AS som er 
vesentlig for utvikling av industriklyngen og dens industribedrifter. Det er viktig å opprettholde det 
kompetansemiljøet som er bygget opp og som nå tilbyr viktig kompetanse for industribedriftene, 
slik at bedriftenes konkurransekraft stadig kan styrkes. 
 
Kommunedirektøren ser det som naturlig og nødvendig at Overhalla kommune støtter 
utviklingsarbeidet ved Skogmo industripark gjennom å bidra til at prosjektet «Testarena Skogmo» 
kan gjennomføres i tråd med prosjektplanen. Gjennom «SI 2.0»-prosjektet har man vist evne til 
fleksibilitet og nytenking underveis i prosjektet, og til å gripe de muligheter som åpner seg når ulike 
aktører kommer sammen i et slikt utviklingsprosjekt.  
 
Kommunedirektøren tilrår derfor at kommunen bidrar med en årlig støtte på kr. 300.000 i tre år. 
Dette dekkes med bruk av fondsmidler fra kommunens NTE-fond til nærings- og samfunnsutvikling. 
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Saksmappe: 2022/7 

Saksbehandler: 
Torunn Grønnesby 

                                                                      

                                                                                                           Saksframlegg 
 
 

Referater - Kommunestyremøte 15.2.22 
  
Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Kommunestyre 1/22 15.02.2022 

 

Kommunedirektørens innstilling: 
Referatene tas til orientering og vedlegges møteboka. 
 
Hjemmel for vedtaket er:  
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Saksopplysninger 
 
Vedlagt oversendes følgende dokumenter som referat til kommunestyrets medlemmer: 
 

a) Brev dat. 19.11.2021 fra NHO – Bedriftene ønsker en mer bærekraftig offentlig 
innkjøpsavtale 

b) Møteprotokoll fra kontrollutvalgets behandling av sak 31/21 – Uavhengig revisors 
attestasjonsuttalelse om etterlevelse av justeringsbestemmelsene 

c) Møteprotokoll fra kontrollutvalgets behandling av sak 34/21 – Kontrollutvalgets  
årsplan 2022 

d) Brev mottatt i desember (udatert) fra KS Advokatene – Medlemmer og varamedlemmer til 
formannskapet er fortsatt valgbare til meddommerutvalg. 
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Saksmappe: 2021/1659 

Saksbehandler: 
Torunn Grønnesby 

                                                                      

                                                                                                           Saksframlegg 
 
 

Valg av 17. maikomite 2022 
  
Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Formannskapet 2/22 02.02.2022 
Kommunestyre 2/22 15.02.2022 

 

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Følgende velges til 17. mai komite for 2022: 

.... 
Følgende velges som leder for komiteen (felles arrangement): 
.... 

2. Komiteen koordinerer 17. maiarrangementet selv og har ansvar for å gjennomføre 
fellestiltakene for hele kommunen. Komiteen står fritt i hvordan dagen organiseres innenfor 
en kostnadsramme på inntil 35.000, -. Komiteen utarbeider program og inngår 
avtaler/anskaffelser innenfor den gitte økonomiske ramme. Fakturaer angående 17. mai 
skal sendes til Overhalla kommune v/Torunn Grønnesby. 

 
Hjemmel for vedtaket er:  

 

Behandling i Formannskapet - 02.02.2022 

Behandlet. 
 
Formannskapets forslag: 
Samme komite som 2021 velges. 
 
Ansvar for felles arrangement: 
5.klassekontaktene på Hunn skole og Overhalla barne- og ungdomsskole, sanitetsforeningene 
på Skage, Øysletta, Maiblomsten på Ranemsletta og Fridtun forsamlingshus. 
 
Leder for kultur og samfunn, Siri Hongseth, velges som veileder for komiteen. 
 
Ansvar for grendevise arrangement: 
5.klasseforeldre for arrangementene på Ranemsletta og Skage. Øysletta grendelag for 
arrangementet på Øysletta. 
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Innstilling i Formannskapet - 02.02.2022, enst.: 

Formannskapets forslag til vedtak vedtas. 
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Saksopplysninger 
Det skal velges 17. maikomite for 2022. Komiteen skal bestå av 5-7 medlemmer som velges av og 
får sitt mandat og økonomisk ramme av kommunestyret. 
 
Det velges en leder blant de som velges som komite for kommunens felles arrangement. 
 
Følgende ble oppnevnt og valgt som 17. maikomite (for kommunens felles arrangement) i 2021: 
 
5. klassekontaktene på Hunn skole og Overhalla barne- og ungdomsskole, sanitetsforeningene på 
Skage, Øysletta, Maiblomsten på Ranemsletta og Fridtun forsamlingshus. 
 
Leder for kultur og samfunn, Siri Hongseth ble valgt som leder. 
 
Komiteen sto fritt i hvordan dagen ble organisert innenfor gitt kostnadsramme. 
 
5. klasseforeldre var komite for grendevise arrangement på Ranemsletta og Skage, Øysletta 
grendelag for arrangementet på Øysletta. 
 
Dette var samme komite som ble valgt i 2020. Det ble imidlertid iverksatt en Plan B (alternativ 17. 
mai) både i 2020 og 2021. Det samme kan skje nå i 2022. 
 
MERK: Idrettshallen på Gimle har vært benyttet i forbindelse med 17. mai tidligere år. Idrettshallen 
kan ikke benyttes i år (pga. gulv). Samfunnssalen kan brukes. 
 
 

Vurdering 
Kommunedirektøren foreslår en økonomisk ramme på inntil kr. 35.000, -. Fakturaer angående 17. 
mai skal sendes til Overhalla kommune v/Torunn Grønnesby. 
 
Det foreslås at det velges en leder for kommunens felles arrangement slik som ble gjort i 2021.
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Saksmappe: 2020/2081 

Saksbehandler: 
Grete Mo 

                                                                      

                                                                                                           Saksframlegg 
 
 

Tilstands- og utviklingsrapport for de kommunale grunnskolene 2021 
  
Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Formannskapet 4/22 02.02.2022 
Kommunestyre 3/22 15.02.2022 

 

Kommunedirektørens innstilling: 
Kommunestyret tar tilstands- og utviklingsrapporten til orientering og anser at rapporten gir et 
godt bilde av tilstanden i grunnskolene i Overhalla. Gjennom å vedta framlagte tilstands- og 
utviklingsrapport, har skoleeier et godt grunnlag for å vurdere måloppnåelse og gjøre prioriteringer. 
I tillegg til de systemoverbyggende tiltakene som er iverksatt de siste årene, bør man prioritere 
sterkt arbeidet med implementering av språkplanen slik at det skjer en helhetlig endring i 
grunnskolene.  
Inkluderende skolemiljø er et arbeid som pågår, men man må også prioritere dette og se det i en 
sammenheng med overordnet del i LK20 (Kunnskapsløftet 2020), fagfornyelsen, 
vurderingsforskriften og arbeidet med Opplæringslovens Kapittel 9A. 
 
Hjemmel for vedtaket er:  

 

Behandling i Formannskapet - 02.02.2022 

Behandlet. 

Innstilling i Formannskapet - 02.02.2022, enst.: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak vedtas. 
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Dokumenter i saken 

Type Dato Tittel Adressat 
S 30.11.2020 Tilstands- og utviklingsrapport 

for de kommunale 
grunnskolene 2020 

 

U 30.11.2020 VK 19 Sluttrapport Overhalla 
kommune 

Kommunestyret, her. 

X 30.11.2020 Tilstands- og utviklingsrapport 
for grunnskolene i Overhalla 
2020 

Grete Mo 

X 28.01.2021 Særutskrift Tilstands- og 
utviklingsrapport for de 
kommunale grunnskolene 
2020 

 

 
 
 
Vedlegg 
Tilstands- og utviklingsrapport for grunnskolene i Overhalla 2021 
 
Saksopplysninger 
Tilstands- og utviklingsrapporten er bygd på de nasjonale retningslinjene for tilstandsrapportering i 
h t §13 i Lov om opplæring. Den nasjonale elevundersøkelsen, nasjonale prøver og sluttresultater 
10. trinn er hovedgrunnlaget som kommunens vurderinger skal bygge på.  
 
For Overhalla er kommunens kvalitetsvurderingssystem brukt i tillegg for å underbygge vurderinger 
og konklusjoner.  Kommunens kvalitetsvurderingsutvalg består av 2 politikere, representant fra KFU 
(Kommunalt foreldreutvalg), kommunedirektør og kommunalsjef for oppvekst. Det er avholdt møte 
i kvalitetsvurderingsutvalget. Skolelederne har presentert resultatmåloppnåelse for 2021. 
Resultater ble drøftet i møtet mellom skoleledere og utvalget. Kvalitetsvurderingsutvalget har fått 
forevist rapporten og har fått anledning til å komme med kommentarer. 
 
Rapporten beskriver status innenfor de ulike delområdene. Skolelederne har gjort sine vurderinger 
skriftlig i rapporten i tillegg til presentasjonen i utvalget.  

Vurdering 
De nasjonale prøvene viser variasjoner fra år til år, på samme måte som tidligere. Vi har et ønske 
om å ha gode og mer stabile resultater over tid. Pr nå svinger resultatene og det oppleves derfor 
som lite helhetlige resultater. Elevundersøkelsen viser høyere måloppnåelse for 10. trinn skoleåret 
2020/2021 enn de foregående årene. For 7. trinn er det forbedring på noen delspørsmål, men på 
andre delspørsmål er det tilbakegang. På 10. trinn har mobbetallet gått betraktelig ned fra forrige 
skoleår. Mobbetallet på 7.trinn skoleåret 2020/2021 var høyt. Det ble satt inn tiltak og jobbet godt 
fram mot 8.trinn. I starten av 8. trinn ser man at man har fått resultater og mobbetallet er lavt 
inneværende skoleåret 2021/2022.  
 
Det er viktig at kommunen fortsetter å prioritere arbeidet med inkluderende skolemiljø de neste 
årene for å skape en kollektiv endring i grunnskolene.  
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Resultatene på de nasjonale prøvene, spesielt for 5. trinn, er fortsatt ikke der vi ønsker de skal være 
i henhold til de lokale målene vi har satt i kommunen. Det vil kreve godt systemrettet arbeid over 
tid for å skape stabile endringer på resultatene. Dette har også en sammenheng med andre 
resultater og er derfor av stor betydning.  
 
Utviklingsarbeid innenfor leseopplæring, styrking av tidlig innsats og tilpasset opplæring, samt 
arbeidet med inkluderende barnehage og skolemiljø er tiltak kommunen har satt i verk og som 
krever en god forankring for å oppnå ønsket effekt. Forskning viser at man vil bruke mellom 3 til 5 
år for å skape en helhetlig endring i en organisasjon i slike satsinger.  
 
Gjennom DEKOM-arbeidet («Desentralisert kompetanseheving», en statlig tilskuddsordning) har 
kommunen som prioritert å heve kompetansen på pedagogisk bruk av læringsbrett for å fremme 
læring og for å tilpasse opplæringen til den enkelte elev.  
 
Mer støtte, veiledning og fokus på planlegging og gjennomføring av det pedagogiske opplegget 
spesielt for 1. – 4. trinn må prioriteres i årene som kommer.  
Resultatene for 8. og 9. trinn er fortsatt relativt sett bedre enn for 5. trinn. Det skjer positiv utvikling 
i de de grunnleggende ferdighetene fra 5. trinn og videre i skoleløpet. Dette er bra, og vi må ha en 
offensiv holdning for å få til et høyere nivå for flere elever etter endt 4. trinn.  
 
I perioden 2021/2022 – 2025/2026 vil det være en økning i elevtallet Overhalla, for så å gå ned 
igjen på dagens nivå på slutten av perioden, ut fra de tallene vi har nå. Kommunen vil trolig få en 
økning i elevtallet ved Hunn skole og en reduksjon 1. – 7. trinn på OBUS i årene som kommer.  
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Saksmappe: 2022/63 

Saksbehandler: 
Grete Mo 

                                                                      

                                                                                                           Saksframlegg 
 
 

Vedtekter for de kommunale barnehagene 
  
Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Formannskapet 5/22 02.02.2022 
Kommunestyre 4/22 15.02.2022 

 

Kommunedirektørens innstilling: 
Forslag til nye vedtekter vedtas og erstatter vedtekter fra 07.02.2017.  
 
Hjemmel for vedtaket er:  

 

Behandling i Formannskapet - 02.02.2022 

Behandlet. 

Innstilling i Formannskapet - 02.02.2022, enst.: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak vedtas. 
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Dokumenter i saken 

Type Dato Tittel Adressat 
S 18.01.2022 Vedtekter for de kommunale 

barnehagene 
 

 
 
Vedlegg 

1. Gjeldende vedtekter 
2. Forslag til nye vedtekter 

 
 
Saksopplysninger 
Vedtektene for de kommunale barnehagene i Overhalla ble sist endret 07.02.2017.   
Det er foretatt en gjennomgang av vedtekter fra 2017 sett i sammenheng med krav om vedtekter jf 
§8 Krav til vedtekter i Lov om barnehager (Barnehageloven). 
Det er gjort endringer som er i samsvar med Barnehageloven og de krav som stilles til vedtekter for 
barnehage. Det er forsøkt å forenkle språket og bestemmelsene i vedtektene for at det skal være 
forståelig for dem det omhandler. I tillegg er det spesielt gjort endringer under åpningstider, der 
man foreslår begrensning i oppholdstid med tanke på «barnets beste»-prinsippet. Barn av nylig 
bosatte flyktninger er foreslått prioritert for plass ut fra en helhetsvurdering i familiesituasjon, samt 
muligheten for foresatte til å raskest mulig få starte introduksjonsprogrammet. 
 
Konkrete endringer: 
§1 – Generelt i vedtekter fra 2017 er tatt ut. 
§3 – Forvaltning i vedtekter fra 2017 er tatt ut som egen paragraf. Bestemmelsen ligger under §2 – 
Eierforhold i forslag til nye vedtekter.    
§3 – Forvaltning i vedtekter fra 2017 er tatt ut. 
§4 – Åpningstider i vedtekter fra 2017 er endret og erstattet med §3 – Åpningstider i forslag til nye 
vedtekter. Det er foreslått at oppholdstiden ikke skal overstige 9 timer pr dag, men ved spesielle 
behov kan oppholdstiden vurderes økt. Det er foreslått hvordan man i praksis melder inn behov om 
oppholdstid. 
§5 – Betaling i vedtekter fra 2017 er endret til §4 – Betaling i foreslåtte vedtekter. Innhold i 
paragraf er ikke endret. 
§6 – Søknad og opptak av barn i vedtekter fra 2017 er endret til §5 – Søknad og opptak av barn. Pkt 
d) og e) er tatt ut fra vedtekter fra 2017. Det er lagt inn nytt punkt b) der barn av flytninger 
prioriteres som nr 2 i opptak. 
§7 – Oppsigelse av plass i vedtekter fra 2017 endres til §6 – Oppsigelse av plass. Innhold i paragraf 
er ikke endret 
§8 – Andre forhold i vedtekter fra 2017 endres til §7 – Andre forhold. Innhold er ikke endret. 
 
 
Vurdering 
Det er foreslått nye vedtekter som er i samsvar med Barnehageloven og de krav som stilles til 
vedtekter for barnehage. Man ønsker å ha et tydeligere språk og ta ut det man anser som 
«unødvendig» å ha med i vedtekter, da de finnes tydelig i barnehageloven og annet lovverk, blant 
annet Forvaltningsloven. Det er forsøkt å forenkle språket og bestemmelsene i vedtektene for at 
det skal være forståelig for dem det omhandler. 
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Siste endring av vedtektene ble vedtatt av kommunestyret 7. februar 2017.  
 
De største endringene ligger i forslag til nye vedtekter §3 – Åpningstider og §5 – Søknad og opptak 
av barn  
 
§4 – Åpningstider i vedtekter fra 2017 er endret og erstattet med §3 – Åpningstider i forslag til nye 
vedtekter. Det er foreslått at oppholdstiden for det enkelte barn ikke skal overstige 9 timer pr dag, 
men ved spesielle behov kan oppholdstiden vurderes økt. Man ser at dager som overstiger 9 timer 
for et barn i barnehage er ikke til barnets beste når vi følger «barnets beste»-prinsippet. Det vises 
til at små barn trenger mest mulig tid med sine foresatte i tidlig alder for tilknytning, omsorg og 
kjærlighet. Man har sett over tid at barn blir psykisk slitne når de er i barnehagen over tid i mer enn 
9 timer pr dag. Det er mye stimulering i barnehagen, mange inntrykk og mindre ro enn det man kan 
ha mulighet til i en heim. Tall fra SSB viser at barn i gjennomsnitt oppholder seg i barnehagen 35 
timer i uka eller mer. Man har 10 timers åpningstid pr i dag og ved å begrense oppholdstid, vil man 
kunne ha en forutsigbar bemanning som på sikt kan gi barna et bedre tilbud. Man kan allikevel ha 
mulighet til å utvide etter søknad, når det viser seg at det er behov for det. 
 
En annen faktor er at man kan ha mulighet til å utnytte ressursene bedre med mer forutsigbarhet 
for de ansatte.  
 
§5 – Søknad og opptak av barn i foreslått nye vedtekter 
Barn med nedsatt funksjonsevne og barn det er fattet vedtak om skal spesielt ivaretas. Det er 
oppfylt i pkt a).  
Barn av nylig bosatte flyktninger er tidligere ikke blitt særskilt prioritert i vedtekter. Det er i nye 
vedtekter valgt å prioritere dem, da det kan være til hinder for foresatte å starte norskopplæringen 
etter bosetting om de ikke får tilbud om barnehageplass. Det er sterkt anbefalt at minoriteter 
kommer i opplæring snarest mulig etter at de er bosatt for å starte språkopplæring og 
samfunnskunnskapsmessig opplæring. Barn av flykninger kan i tillegg være ekstra sårbare avhengig 
av hva deres forhistorie er. Det er viktig at disse barna blir prioriterte til barnehageplass for å kunne 
gi dem et godt tilbud sammen med andre barn.   
Ventelister tas ut da de får ja eller nei i hovedopptak etter rettighetene og har igjen anledning til å 
søke i supplerende opptak. 
 
 
Kommunedirektøren legger derfor fram sak om vedtektsendring nå, slik at vedtektene stemmer 
overens med krav i Lov om barnehager 
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Saksmappe: 2021/1633 

Saksbehandler: 
Annbjørg Eidheim 

                                                                      

                                                                                                           Saksframlegg 
 
 

Sluttsak - Atrium/velferdstiltak for beboere ved Overhalla sykeheim 
  
Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Formannskapet 7/22 02.02.2022 
Kommunestyre 5/22 15.02.2022 

 

Kommunedirektørens innstilling: 
Utbygging av atriet ved Overhalla sykeheim er gjennomført med kostnad på kr 2 032 601. 
Regnskapet viser en merkostnad på kr 122 601 i forhold til prosjektkostnad. 
 
Finansiering med mva-kompensasjon, gavemidler og tilskudd fra husbanken, gjør at prosjektet ikke 
belaster drifts- eller investeringsbudsjettet til kommunen. 
 
Resterende gavemidler, kr 323 919 settes på fond til andre velferdstiltak for beboere på Overhalla 
sykeheim 
 
 
Hjemmel for vedtaket er:  

 

Behandling i Formannskapet - 02.02.2022 

Behandlet. 
 
Teknisk sjef informerte formannskapet om en faktura pålydende kr. 75.000 som ikke 
har blitt med i regnskapet og avsnitt 3 blir endret slik: 
 
Resterende gavemidler, kr 263 919 settes på fond til andre velferdstiltak for beboere 
på Overhalla sykeheim. 
 

Innstilling i Formannskapet - 02.02.2022, enst.: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak vedtas, men korrigert avsnitt 3, vedtas. 
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Dokumenter i saken, ikke vedlagt 

Type Dato Tittel Adressat 
X 16.12.2021 Ferdigstillelse av Atrium ved 

Overhalla sykeheim 
 

X 16.12.2021 Overtakelsesprotokoll 
opparbeiding Atrium Overhalla 
sykeheim 

 

X 16.12.2021 Kostnadsoverslag Atrium 
Overhalla sykeheim 

 

X 16.12.2021 Tegninger Atrium Overhalla 
sykeheim 

 

X 20.12.2021 Sluttregnskap Atrium  
X 20.12.2021 Tilsagn investeringstilskudd 

Atrium 
 

X 20.12.2021 Signert søknad om utbetaling 
av investeringstilskudd 

 

U 20.12.2021 Søknad om utbetaling av 
investeringstilskudd - 
Velferdstiltak beboere 
sykeheimen - 

HUSBANKEN 

I 21.12.2021 Utbetalingsbrev Husbanken 
 
 
 
 
 
Saksopplysninger 
I årsbudsjett for 2020 ble det avsatt kr 1 900 000 inkl. mva. til utbygging/oppgradering av atriet ved 
Overhalla sykeheim. Atriet skal gi mulighet for trivsel som et velferdstiltak for beboerne ved 
sykeheimen. 
 
Bakgrunn for prosjektet var gave til sykeheimen på kr 900 000. 
Det ble innhentet tilbud i hht plantegninger, og søkt om tilskudd fra Husbanken. 
 
Prosjektet hadde en kostnadsramme på kr 1 910 000 inkl mva. Det ble innvilget tilskudd fra 
husbanken på kr 1 050 000. 
 
Prosjektet ble ferdigstilt med totalkostnad kr 2 032 601. 
Det er mottatt mva-kompensasjon på kr 406 520 og godkjent tilskudd fra husbanken på  
kr 1 050 000. 
Resterende er finansiert med gavemidler kr 576 081. 
 
  
Vurdering 
Atriet er ferdigstilt og tatt i bruk. 

18



I forhold til mottatt tilbud hadde prosjektet en merkostnad på kr 122 601. Dette er i stor grad 
knyttet til at arbeidet tok noe lengre tid, blant annet som følge av periodevis nedstengning av 
sykeheimen i pandemien. 
 
Finansiering med mva-kompensasjon, gavemidler og tilskudd fra husbanken, gjør at prosjektet ikke 
belaster drifts- eller investeringsbudsjettet til kommunen. 
 
Resterende gavemidler, kr 323 919 settes på fond til andre velferdstiltak for beboere på Overhalla 
sykeheim. 
 
Oppgraderingen av atriet ble behørig markert da det var ferdig til bruk, og er godt mottatt av 
brukerne. 
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Saksmappe: 2022/2 

Saksbehandler: 
Trond Geving 

                                                                      

                                                                                                           Saksframlegg 
 
 

Finansiering av bassengduk Overhalla svømmehall 
  
Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Formannskapet 8/22 02.02.2022 
Kommunestyre 6/22 15.02.2022 

 

Kommunedirektørens innstilling: 
Det bevilges inntil 110 000 eks mva. til kjøp av ny bassengduk til Overhalla svømmehall. 
Kostnadene dekkes med låneopptak. 
  
Det foreslås følgende finansiering:  

Art  Ansvar  Tjeneste  Prosjekt  Sum eks. mva  

02000 6030 38150 0624 110 000 

04290 6030 38150 0624 27500 

07290 8000 84100 0906 -27500 
8100 8100 88000 0906 -110 000 

 
 
 
Hjemmel for vedtaket er:  

 

Behandling i Formannskapet - 02.02.2022 

Behandlet. 

Innstilling i Formannskapet - 02.02.2022, enst.: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak vedtas. 
 
 
 
 

Dokumenter i saken 

Type Dato Tittel Adressat 
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S 06.01.2022 Finansiering av bassengduk 
Overhalla svømmehall 

 

 
 
 
 
 
 
 
Saksopplysninger 
Energibehovet til oppvarming av svømmehaller er generelt høyt. Et tiltak for å redusere dette å 
benytte et bassengovertrekk som dekker vannspeilet og reduserer varmetap og avdamping når 
bassenget ikke er i bruk. Duken er laget i et isolerende materiale og det er mye bruk ved mindre 
svømmeanlegg.  
 
Bassengovertrekket som har vært benyttet ved bassenget ved OBUS har nå nådd sin maksimale 
levetid og må erstattes med nytt. 
 
 
Vurdering 
En bassengduk er vesentlig for å redusere energibehovet for oppvarming av bassenget. En slik duk 
vil også bidra til redusert avdamping fra bassenget, som da også vil redusere luftfuktighet og 
slitasje på anlegget ellers. Duken vil også tette til bassengflaten som også reduserer behov for 
renhold og kjemikaliebruk. Enkelte duker vil også kunne bedre sikkerheten rundt anlegget ved at de 
har stor oppdrift slik at en ikke faller ut i vannet om en ramler på duken. 
 
Det er sett på en duk med 8 mm tykkelse og en størrelse på 405x1250 / 417x1250 mm. Det vil også 
være behov for et system for å lagre eller rulle opp duken når den ikke er bruk. 
 
Det vurderes at en investering i en duk til svømmehallen vil bedre energibehov, inneklima, 
renholdsbehov og sikkerhet ved anlegget. Kostnader med tiltaket er estimert til ca. 110 000 eks. 
mva. 
 
 
Miljømessig vurderinger 
Termoduken er isolerende og forhindrer fordamping og varmetap av bassengvannet, med nytt 
termoovertrekk er dette energibesparende med tanke på oppvarming av bassengvannet. 
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Saksmappe: 2021/1382 

Saksbehandler: 
Trond Stenvik 

                                                                      

                                                                                                           Saksframlegg 
 
 

Tilknytning til nye Midt-Norge 110-sentral IKS - selskapsavtale 
  
Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Formannskapet 9/22 02.02.2022 
Kommunestyre 7/22 15.02.2022 

 

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Kommunestyret vedtar eiersammensetning, eierbrøk og antall representanter i 

representantskapet til Midt-Norge 110-sentral IKS slik tabellen viser: 
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Tallene er hentet fra SSB og gir befolkningen per 01.01.2021. 
Vedtaket gjøres gjeldende fra 1.10.2022. 

2. Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale slik vedlegg 3 viser. Vedtaket 
gjøres gjeldende fra 1.10.2022. 

 
Hjemmel for vedtaket er:  
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Behandling i Formannskapet - 02.02.2022 

Behandlet. 

Innstilling i Formannskapet - 02.02.2022, enst.: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak vedtas. 
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Vedlegg: 
1. Vedlegg 1 - Vedtak om endret 110-tilknytning for kommunene som er tilknyttet 

Namdal 110-sentral 
2. Vedlegg 2 – Brev fra 22.10.2021 fra Namsos kommune som oversender brev på 

vegne av de 16 kommuner tilknyttet Namdal 110-sentral 
3. Vedlegg 3 – Selskapsavtale for Midt-Norge 110-sentral IKS gjeldende fra 1.10.2022. 

 
 
 
Saksopplysninger 
Saken omhandler endringer i selskapsavtalen for Midt-Norge 110-sentral IKS. Bakgrunnen for dette 
er et vedtak fra Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap (DSB) om endret 110-tilknytning 
fra 1.10.2022 for kommunene som er tilknyttet Namdal 110-sentral. 
 
Vedlegg 1 viser brev og vedtak fra DSB. 
 
I sitt brev viser DSB til etablering av Værnesregionen brann og redningstjeneste, som består av 
kommunene Stjørdal, Selbu og Meråker. Kommunene tilhører ulike 110-sentraler og har søkt om 
overføring til Midt-Norge 110-sentral IKS. 
 
DSB mottok brev fra Namsos kommune 22.10.2021 på vegne av de øvrige 16 kommunene som er 
tilknyttet Namdal 110-sentral. I brevet oppfordret kommunene tilknyttet Namdal 110-sentral DSB 
til å sikre en felles og samtidig virksomhetsoverdragelse for samtlige kommuner tilknyttet Namdal 
110-sentral over til Midt-Norge 100-sentral IKS, og at kommunene Stjørdal og Meråker ikke skulle 
få skifte tilknytning før de andre kommunene som er tilknyttet Namdal 110-sentral. 
 
Vedlegg 2 viser brev sendt fra Namsos kommune til DSB. 
 
DSB viser til at de i behandling av saken har hatt korrespondanse og dialog med en rekke 
kommuner og 110-sentraler, samt mottatt vedtak av 24.09.2021 fra Innherred regionråd og 
uttalelse av 20.09.2021 fra Namdal regionråd. DSB viser også til høringssvar fra Statsforvalteren i 
Trøndelag som stiller seg bak forslaget og argumentasjonen for vedtaket som etter deres vurdering 
vil sikre en helhetlig brannberedskap i Trøndelag. 
 
DSBs vedtak: 
«Med hjemmel i lov 14. juni 2002 nr. 20 om vern mot brann, eksplosjon og ulykker med farlig stoff 
og om brannvesenets redningsoppgaver (brann- og eksplosjonsvernloven) § 37, jf. § 16, fastsetter 
DSB en ny 110-region i Trøndelag der alle kommunene i regionen tilknytter seg Midt-Norge 110-
sentral IKS i Trondheim innen 1.10.2022. 
 
Følgende kommuner vil måtte knytte seg til nødmeldesentralen for brann, og med grunnlag i avtale 
bære sin andel av kostnadene til drift av sentralen: Bindal, Flatanger, Frosta, Frøya, Grong, Heim, 
Hitra, Holtålen, Høylandet, Inderøy, Indre Fosen, Leka, Levanger, Lierne, Malvik, Melhus, Meråker, 
Midtre Gauldal, Namsos, Namsskogan, Nærøysund, Oppdal, Orkland, Os (Hedmark), Osen, 
Overhalla, Røyrvik, Rennebu, Rindal, Røros, Selbu, Skaun, Snåsa, Steinkjer, Stjørdal, Trondheim, 
Tydal, Verdal, Ørland og Åfjord.» 
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DSB mener det er nødvendig å fatte et nytt vedtak i påvente av samlokalisering av nødmelde-
sentralene for brann og politi i Trondheim. 
 
DSB fattet vedtak 15.03.2016 om nye 110-regioner og samlokalisering av nødmeldetjenesten. DSB 
viser til Stortingsvedtak den 10.06.2015, og tilhørende dokumentasjon Innst. 306 S (2014-2015) og 
Prop. 61 LS (2014-2015) nærpolitireformen, hvor det ble bestemt at det skulle gjennomføres en 
politireform. I nærpolitireformen er det presisert at brann- og redningsvesenets nødmeldetjeneste 
skal tilpasses de geografiske grensene til de nye politidistriktene, men samtidig slik at en 110-
sentral kan dekke mer enn ett politidistrikt. 
 
På denne bakgrunn fattet DSB vedtak for alle 110-regionene i Norge, herunder Trøndelag. I tråd 
med Innst. 306 S (2014-2015) og Prop. 61 LS (2014-2015) nærpolitireformen, skal 110-sentralen 
samlokaliseres med politiets operasjonssentral i Trondheim kommune. 
 
DSB skisserte utfordringer i vedtaket, da tidsplanen for gjennomføring av samlokalisering med 
politiet er beheftet med enkelte usikkerheter. DSB skrev at det kan være hensiktsmessig, sett opp 
mot samvirke med politiet og en harmonisering av beredskapsgrensene, å slå sammen sentralene 
før en samlokalisering. En slik sammenslåing i forkant av samlokaliseringen vil kunne tvinge seg 
frem i situasjoner hvor rekrutteringen til sentralen svikter som følge av den forestående 
avviklingen, og det er utfordrende å opprettholde en forsvarlig drift. 
 
Flere 110-sentraler har gjennomført sammenslåing før samlokaliseringen med politiet har vært 
mulig. 
 
Vedtaket av 15.03.2016 om nye 110-regioner og samlokalisering står seg fortsatt, og klagefristen på 
dette vedtaket er utløpt. I påvente av samlokalisering vil DSB varsle nytt vedtak slik at 
sammenslåing av 110-sentralen i Namsos og 110-sentralen i Trondheim skjer før samlokalisering 
med politiet. 
 
DSBs vedtak av 28.08.2019 omgjorde vedtaket av 15.03.2016 for kommunene Tjeldsund, Asker, 
Volda, Heim og Rindal som følge av kommunesammenslåinger og endringer i politidistrikts-
grensene. Vedtaket inneholdt kun geografiske justeringer. 
 
I henvendelsen datert 22.10.2021 fra 16 av kommunene tilknyttet Namdal 110-sentral til DSB, 
anmodes det om at det blir foretatt en samlet overføring av alle kommuner til Midt-Norge 110-
sentral IKS. Det har blitt opplyst at overføring av kommunene Stjørdal og Meråker fra Namdal 110-
sentral til Midt-Norge 110-sentral IKS innen årsskiftet vil medføre negative konsekvenser for driften 
av 110-sentralen i Namsos i tiden fram til de resterende kommunene kan overføres ny sentral. Det 
har fremkommet opplysninger om at også andre kommuner ønsker brannsamarbeid og en slik 
snarlig overføring. Dersom dette skjer, vil det gi Namdal 110-sentral ytterligere utfordringer og 
kunne føre til at sentralen ikke lenger har grunnlag for forsvarlig drift og raskt og uønsket må legge 
ned virksomheten. Ved en slik situasjon vil Midt-Norge 110-sentral IKS tvinges til å ta imot samtlige 
kommuner uten tilfredsstillende forberedelser. En slik situasjon ønsker DSB å unngå av hensyn til 
den helhetlige beredskapen i regionen og for å sikre en god prosess for de ansatte i Namdalen 110-
sentral. Det er opplyst fra Namsos kommune at en kontrollert og tilfredsstillende forberedt 
virksomhetsoverdragelse vil kunne gjennomføres innen 1.10.2022. 
 
DSB har også fått informasjon om at representantskapet for Midt-Norge 110-sentral IKS den 
3.11.2021 fattet et vedtak der de anbefaler at Trondheim kommune og styret i 110-sentralen i 
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samarbeid med Namsos kommune arbeider for en virksomhetsoverdragelse og dermed en felles 
sentral for Trøndelag i Trondheim. Det forutsettes at dette gjennomføres så snart som praktisk 
mulig, og senest innen 1.10.2022. 
 
Kommunene har organisasjonsfrihet når det gjelder gjennomføringen av vedtaket. DSB registrerer 
at partene arbeider for en virksomhetsoverdragelse som er mulig å gjennomføre innen 1.10.2022. 
 
Om selskapsavtalen; 
 
Selskapsavtalen for Midt-Norge 110-sentral IKS reguleres av Lov om interkommunale selskaper 
(IKS-loven). Lovens § 4 sier at det for interkommunale selskap skal opprettes en skriftlig 
selskapsavtale, og for de enkelte deltakere skal kommunestyret selv vedta avtalen. 
 
Lovens § 9 om saksbehandlingen i representantskapet sier at hver representant i 
representantskapet har en stemme med mindre annet er fastsatt i selskapsavtalen. Loven sier 
videre at representantskapet er beslutningsdyktig når minst halvdelen av medlemmene er til stede, 
og disse representerer to tredeler av stemmene. 
 
Slik det fremgår av selskapsavtalen for Midt-Norge 110-sentral IKS punkt 5.1.1., har hver 
representant en stemme, og representantskapet er beslutningsdyktig når minst to tredeler av 
stemmene er til stede. Representantskapet består av til sammen 40 representanter (en for hver 
deltaker) med personlige varamedlemmer. 
 
Videre viser punkt 5.1.3 Representantskapets møter at så langt loven tillater det, skal møtene i 
representantskapet som hovedregel gjennomføres digitalt. Dette bidrar til effektiv møteavvikling, 
og også at det gjør det sikrere at oppmøtet gir et beslutningsdyktig representantskap. 
 
Punkt 5.2.1 Styrets sammensetning sier at styret velges av representantskapet, og skal ha sju 
medlemmer. Av disse skal Trondheim kommune ha minst tre styremedlemmer. Styrets 
sammensetning skal ha relevant kompetanse som brannfaglig, jus og økonomi. I tillegg skal 
geografisk spredning av styremedlemmene tilstrebes. Selskapsavtalen sier også at styrets 
medlemmer velges for fire år av gangen, der halvparten er på valg hvert 2. år. Dette for å sikre 
kontinuitet i styret, og slik at man unngår at alle styremedlemmene er på valg samme år. 
 
Representantskapet utnevner en valgkomite bestående av tre medlemmer. Ordfører i Trondheim 
kommune leder valgkomiteen. De øvrige to medlemmene utnevnes fra representantene i 
representantskapet. 
 
I henhold til dagens selskapsavtale for Midt-Norge 110-sentral IKS beregnes eierandeler og ansvar 
ut fra folketallet og reguleres hvert 4. år. Dette videreføres i ny selskapsavtale med første 
regulering 1.1.2027. En endring av 110-tilknytning for kommunene som er tilknyttet Namdal 110- 
sentral til Midt-Norge 110-sentral IKS vil medføre endringer for de som har arbeidsoppgaver ved 
Namdal 110-sentral. Dette fordi oppgavene ved sentralen ikke videreføres ved denne sentralen 
etter 1.10.2022. Den operasjonelle styringsgruppen i gjennomføringsprosjektet for felles 110-
sentral i Trøndelag vil belyse hvordan dette kan ivaretas, i dialog med tillitsvalgte. Virksomhets-
overdragelsen gjennomføres i henhold til AML sine bestemmelser. 
 
Når kommunene som er tilknyttet Namdal 110-sentral skal tilknyttes Midt-Norge 110-sentral IKS vil 
antall eierkommuner endres fra 20 til 40 for Midt-Norge 110-sentral IKS, noe som medfører at 

27



eierandelene i Midt-Norge 110-sentral endres. 
 
Økonomi 
Det forventes at eierbidrag per innbygger vil opprettholdes omtrent på dagens nivå for 
kommunene som i dag er tilknyttet Midt-Norge 110-sentral IKS etter 1.10.2022. De økonomiske 
forholdene utredes av dagens IKS, som også tar sikte på å kunne gi kommunene en oversikt over 
antatt kostnad i eget notat i forbindelse med behandling av selskapsavtalen i kommunestyrene. 
 
Den operasjonelle styringsgruppen i gjennomføringsprosjektet for felles 110-sentral i Trøndelag vil 
se på dette i sitt arbeid, og vil se det i sammenheng med kostnader knyttet til implementering av 
nytt oppdragshåndteringsverktøy. Når kommunene som er tilknyttet Namdal 110-sentral tilknyttes 
Midt-Norge 110-sentral IKS vil store nasjonale investeringer som eksempelvis nytt oppdrags-
håndteringsverktøy fordeles på flere innbyggere enn de som i dag er tilknyttet Midt-Norge 110-
sentral IKS. 
 
Hvis kommunene som i dag er tilknyttet Namdal 110-sentral ikke hadde blitt tilknyttet Midt-Norge 
110-sentral IKS, ville de årlige kostnadene for den enkelte kommune ha økt, blant annet som en 
følge av investeringer i nytt oppdragshåndteringsverktøy. 
 
 
 
Vurdering 
DSB har besluttet endring for tilknytning til 110-sentral. Det blir viktig at denne endringen og 
sammenslåingen blir gjort så ryddig som mulig, slik en virksomhetsoverdragelse krever. 
 
Kommunedirektøren mener det er viktig å opprettholde forsvarlig drift både før og etter endelig 
gjennomføring den 1.10.2022. Kommunedirektøren mener videre at en endring i 110-tilknytning 
må gjennomføres i henhold til en fastsatt fremdriftsplan, og i dialog med tillitsvalgte. Samtidig må 
virksomhetsoverdragelsen sees i sammenheng med at det innføres et nytt oppdragshåndterings-
verktøy for alle 110-sentralene i Norge. 
 
DSB mener det er nødvendig å fatte et nytt vedtak i påvente av samlokalisering av nødmelde-
sentralene for brann og politi i Trondheim, og at arbeidet med å samlokalisere nødmeldesentralene 
for brann og politi ligger noe lenger frem i tid. 
 
Kommunedirektøren anbefaler kommunestyret å vedta eiersammensetning, eierbrøk og antall 
representanter i representantskapet til Midt-Norge 110-sentral IKS slik det fremgår av tabellen, og 
at vedtaket gjøres gjeldende fra 1.10.2022. Kostnadsbildet forventes som nevnt oversendt fra Midt-
Norge 110-sentral IKS, som den overtakende part, i eget notat derfra. 
 
Kommunedirektøren anbefaler kommunestyret å vedta ny selskapsavtale slik vedlegg 3 viser, og at 
vedtaket gjøres gjeldende fra 1.10.2022. 
 
Kommunedirektøren ber kommunestyret å vedta innstillingen som framlagt uten endringer, da 
likelydende vedtak fra alle 40 eierkommunen er nødvendig for å gjennomføre en sammenslåing 
innen anbefalt tidsfrist. 
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Kommunene som i dag er tilknyttet Namdal 110-sentral må også ved senere høve vedta 
representantskapsmedlem og varamedlem for denne for den nye IKS-deltakelsen. 
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